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Sak 1: Godkjennelse av innkalling og saksliste 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 
Sak 2: Godkjennelse av protokoll 2018-21-08 
 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 21.08.2018 signert og godkjent 
 
Sak 3 Orientering v/daglig leder 
 

Sak 3-1: Informasjon om priser og gammelt materiale av juleavis er hentet. Daglig leder har 

vært i kontakt med Inger Karin Damm som har vært gjennom denne prosessen før og 

opplyser at det ble mye mer arbeid enn inntekter første året og valgte derfor å gå for at 

KarmøyNytt solgte inn annonsene selv det andre året.         

- Forslag til vedtak: Ta en mailrunde til medlemmer for å undersøke interesse av 

annonser og se an potensiale for inntekter før en svarer KarmøyNytt  Byen vår 

Kopervik vil kun være interessert i juleavis viss KarmøyNytt blir medlem 

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering hvor daglig leder undersøker 

annonseinteresse og forsøker å rekruttere KarmøyNytt som medlem 

         



Sak 3-2: Nettsiden www.byenvarkopervik.no har en egen side kalt «siste nytt» som 

skal inneholde nyheter lokalt fra Kopervikområdet. Siden tar for mye tid å oppdatere for 

daglig leder og har derfor kommet med forslag til KarmøyNytt om å drifte denne siden 

ved egen innlogging. Nyhetene vil være inne på Byen vårs nettside men linke til 

hnytt.no. Pris for egen innlogging og «reklameplattform» med KarmøyNytt-logo vil være 

estimert mellom 5-10.000 kroner. (Et tilbud som legges frem viss KarmøyNytt blir 

medlem) 

     

- Forslag til vedtak: Haugesund Avis er også medlem og må derfor også få 

samme tilbud. Se an interesse om begge er villige til at deres nyheter og logo blir 

linket ved siden av hverandre. Eventuelt kutte 10.000kr av juleavisprisen fra 

KarmøyNytt.  

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering, daglig leder avtaler først møte 

med KarmøyNytt for å se an interesse.  

 

Sak 3-3: Leiepris på treboder på julemarkedet 22-25. november er blitt satt til 1000 

kroner døgnet. Det viser seg å være utfordrende å få utstillere til Kopervik. 

     

- Forslag til vedtak: Halvér pris og gi rabatt til dem som kan stå hele julemarkedet.  

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering og daglig leder informerer 

utstillere om nye priser. 

 

Sak 3-4: Phonero har fått kontorer i Koperviksentrum ønsker at Byen vår skal være 

deres ambassadør for billig bedriftstelefoni ved å sende ut tilbudsmail til 

medlemmer. 

 

- Forslag til vedtak: BVK blir ambassadør for Phonero viss de blir medlem 

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering og daglig leder rekrutterer. 

 

Sak 3-5: Byen vår Kopervik hadde ansvaret for gjestebryggen noen år tilbake og fikk 

midler fra kommunen til opprustning av denne. En del av disse midlene ble brukt til 

nedbetaling på annet. Karmøy Seilforening og Kobbernaglen Småbåtforening driver 

gjestebryggen på dugnad i dag og BVK skylder derfor totalt 20.000 kroner til disse. 

 

-Forslag til vedtak: Betale hele summen på resterende gjeld 

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering og regnskapsfører gjør opp 

 

http://www.byenvarkopervik.no/


 

Sak 4: Eventuelt:  

 

Sak 4-1: Markedskomitéen i sentrum har et ønske om utsettelse av gravearbeidet til 

januar for å verne om julehandelen.  

 

- Forslag til vedtak: Møte med prosjektingeniør Håkon Døsen for å høre om det er 

mulig å utsette arbeidet til etter jul.  

 

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering hvor daglig leder avtaler møte med 

Døsen.  

 

Sak 4-2: Johnny Angelund v/Café MM inviterer BVK til å samarbeide om en 

idemyldring: Et lavterskel arrangement på Café MM åpent for alle til å engasjere seg 

med innspill og idéer om Kopervik.  

 

- Forslag til vedtak: BVK og Angelund kan bli enig om dato hvor BVK kan sende ut 

invitasjon til medlemmer og opprette arrangement offentlig på sosiale medier  

 

- Enstemmig vedtak: Styret tar saken til orientering og daglig leder sender ut invitasjon, 

oppretter arrangement på Facebook. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Signatur, tilstedeværelse for styremøte 2018-06-19 

 

 

 

 

________________________________________    

Styreleder Vigdis Thorsen 

 

 

 

________________________________________ 

Styremedlem Marita Laastad 

 

 

 

________________________________________ 

Styremedlem Hellen Lund 

 

 

 

________________________________________ 

Styremedlem Hanne Line Damm 

 

 

 

 

 


